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ŠKOLSKÁ RADA 

  

PŘI GYMNÁZIU KRNOV   

Smetanův okruh 2   

 
 
Přítomni: Ing. Arch. Zuzana Matelová, Ing. Pavlína ŘÍHOVÁ, Mgr. Lubomír Kutálek, 

Ing. Aleš Kotas, Mgr. Miroslav INDRÁK                   
 
Omluveni: prof. Ing. Vladimír SLIVKA, CSc., dr. h. c. 
 
 
Program jednání: 
1. Projednání výroční zprávy o činnosti školy za rok 2021/2022 

2. Informace ředitele školy Mgr. Vladimíra Schreiera o činnosti školy za uplynulé období 

3. Schválení Stipendijního řádu Gymnázia v Krnově pro rok 2023 

 

1. Projednání výroční zprávy o činnosti školy  
1.1. Ředitel školy přeposlal předsedovi školské rady soubory k Výroční zprávě o činnosti školy za 
školní rok 2021/2022, ten je následně rozeslal všem členům školské rady  

1.2. Školská rada zprávu projednala bez připomínek a dalších návrhů na doplnění  

1.3. Výroční zpráva byla v souladu s Jednacím řádem SCHVÁLENA (5 – 0 – 0)  
  

2. Informace ředitele školy Mgr. Vladimíra Schreiera o činnosti školy za uplynulé období  
2.1. Seznámení rady s důsledky online výuky  

2.2. Zapojení ukrajinských žáků do výuky 
2.3. Změna v systému vytápění školy – z plynových kotlů, připojení na teplárnu  
 
 

3. Schválení Stipendijního řádu Gymnázia v Krnově pro rok 2023 
3.1. Dle nařízení zřizovatele bude Stipendijní řád platit na jednotlivý školní rok a každoročně musí 
být schválen Školskou radou a Radou Moravskoslezského kraje.  

3.2. Stipendijní řád Gymnázia v Krnově byl v souladu s Jednacím řádem SCHVÁLEN (5 – 0 – 0)  
 
 
 
Úkoly, kontrola úkolů  
V měsíci dubnu 2023 udělat volby do Školské rady – zákonní zástupci.  
Nejpozději v měsíci červnu 2023 udělat volby do Školské rady – pedagogičtí zaměstnanci.  
 
 
V Krnově dne 12. října 2022  

 
 
Miroslav Indrák  

        předseda školské rady 


